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F‐TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2007‐11‐22 

Tid:  12.00–13.00  
Plats:  Styretrummet  

Närvarande 
O R D F Ö R A N D E : J O H A N   H I L L E R G R E N

V I C E   O R D F Ö R A N D E : L I N U S   E K L U N D

K A S S Ö R : J O H A N   A X E L S S O N

S E K R E T E R A R E : J A K O B   A N D E R S S O N

L E D A M O T : J O H A N   G I L L

O R D F Ö R A N D E   F 6 : K R I S T I A N   L A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   D P : R I C H A R D   A B R A H A M S S O N  
O R D F Ö R A N D E   F N O L L K : E R I K   L A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   S N F : H A N N E S   K U U S I S T O

O R D F Ö R A N D E   F O C : J O N N Y   K A R L S S O N

K A S S Ö R   F O C : M A R C U S   E L M E R

O R D F Ö R A N D E   F A RM : M A R C U S   L A R S S O N

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 
  Mötet öppnas. 

§ 2  RAPPORT FRÅN F6 
Stora delar av F6 har varit på Lappfejden och de som var kvar i Göteborg har ordnat en spansk 

dup. 

Foten  har  varit  på  NU‐möte.  Tanken  är  att  NU  skall  vara  ett  organ  för  att  samordna 

festverksamheten på Chalmers. De skall arbeta med synkronisering, disciplinärenden och andra 

gemensamma frågor. För beslut gäller att minst 75 % måste vara för samtidigt som minst 50 % 

är närvarande. På det sättet så skall det undvikas att någon körs över och att dåligt förankrade 

beslut tas. Det medför också att sektionerna alltid kommer att vara i majoritet. Det är tänkt att 

Akademiska  Hus  skall  ha  möjlighet  att  komma  dit.  Det  kommer  att  hållas  två  möten  per 

läsperiod. 

Ansvaret  för  sektionernas  festansvariga  är  fortfarande  inte  klarlagt  då  frågan  bordlades  till 

nästa  möte.  Inofficiellt  så  sades  dock  att  den  festansvarige  inte  skall  fungera  som  någon 

serveringsansvarig. Den  festansvarige på sektionen skall hålla koll på att saker och ting sköts, 

men inte ha något med själva arrangemangen att göra. Han eller hon kommer alltså inte att få 

något juridiskt ansvar. 

Vidare  så  informerades  det  om  att  dispositionsavtalen  för  lokalerna  skall  skrivas  om. 

Dispositionsavtalen är avtal mellan studerandesektionerna, Chalmers Studentkår och Chalmers 

om hur sektionernas lokaler skall brukas. Det som står i avtalen gäller. 

   



Fysikteknologsektionen, Chalmers Studentkår  2007‐12‐14  Sida 2 (3) 

 

  2 

§ 3  RAPPORT FRÅN DP 
DP har fejdat och fejdat länge. De vann faktiskt fejden tillsammans med F6. Imorgon blir det en 

enkel dup och nästa vecka så kommer de att ha en omsits. 

§ 4  RAPPORT FRÅN SNF 
SNF  jobbar på ett nytt kursutvärderingssystem. Det kommer att bli nätbaserade enkäter. SNF 

vill flytta ansvaret för att skicka ut enkäterna från lärarna till studenterna. 

Hannes har också varit på ett möte om TM. De  stora namnen var dock  inte där  så,  så värst 

mycket uträttades inte, men det var mycket delade åsikter om vilka kurser som skall vara med i 

det nya programmets programplan. 

§ 5  RAPPORT FRÅN FOC 
Den nya automaten Focumama är invigd. Axelsson har lagt in en betalning. Elmer har gjort en 

sammanställning av den första sexdagarsperioden och det fanns efter den ca 1000 kr i kassan. 

Mycket hade dock  tagit  slut då  inköparna hade handlat  lite  konstigt. Vinstmarginalen på  ca 

20 % kommer dock minst ge en vinst på 10000 kr per år. 

Förslaget är att Focumateriet äger och driver automaten mot en ersättning från F‐styret medan 

vinsten går till F‐styret. Vi beslutar oss för att dröja med beslutet till efter nyår då vi har hunnit 

få lite mer statistik över försäljningen. 

§ 6  RAPPORT FRÅN FARM 
FARM  har  dragit  igång  sin  föreläsningsserie.  Det  kommer  också  att  bli  ett  studiebesök  till 

Ringhals nästa vecka  innan sektionsmötet. De vill  i framtiden göra en enkät över vilka företag 

som F‐studenterna är intresserade av. 

§ 7  RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET 
Kärnstyret har pratat med Håkan Andreasson och han vill inte att TM skall tillhöra någon annan 

sektion än F. 

Vice ordförande har också hållit valberedning inför sektionsmötet. 

§ 8  MOTIONER 
• Öl på sektionsmötet 

Vi säger nej till denna motion. Det kan komma att bli stökigt på mötena och folk kommer eventuellt 

att hävda att beslut  inte är giltiga. Det har dessutom hänt dåliga saker tidigare. Vi tror också att det 

kan komma att avskräcka personer som idag inte går på sektionsmötena från att börja gå. 

• Projektor och TV‐spel på Focus 

Vi  föreslår att det  införskaffas en ställning och sladdar, men att själva projektorn och TV‐spelet  inte 

finns ute som standard. 

• Invalssystem för Foc 

Vi är för förslaget. Det kommer också att avskräcka vildaspar. 
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§ 9  BANDARTJOBANG 
Foten kommer att behöva sticka iväg 2,5 timma under förberedelserna och Axelsson kommer 

tillbaka först efter 15. Euler skall iväg 18‐22, men kommer tillbaka och hjälper till att städa. Vi 

bestämmer att vi skall hålla sittningen i mittendelen av Focus. Vi bestämmer också att Hiller 

och Linus skall börja toasta sittningen. 

§ 10  FASTBORRNING AV FOCUMAMA 
Foc vill borra fast Focumama i golvet för att hon inte skall flyttas. Vi konstaterar att de får maila 

Åke om det. 

§ 11  STYRETRUMMET 
  Styretrummet behöver städas. 

§ 12  NÄSTA MÖTE 
  Nästa möte hålls torsdagen den 29:e november. 

§ 13  MÖTET AVSLUTAS 
Mötet avslutades. 

Johan Hillergren  Jakob Andersson 
Ordförande  Sekreterare 

 


